
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 

Dňa: 24.07.2023 

Miesto a čas rokovania: s ohľadom na prázdninové mesiace (študenti), pracovnú vyťaženosť ako aj fyzickú 

neprítomnosť študentov navrhla predsedníčka AS FPEDAS v súlade s článkom 7 ods. 3 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS 

rokovanie   hybridnou formou a pán dekan s tým súhlasil. Fyzické rokovanie AS FPEDAS sa uskutočnilo v zasadačke Vedeckej 

rady FPEDAS -BF 009 a on-line prostredníctvom MS Teams: https://teams.microsoft.com/l/meetup-
join/19%3aaa9f96b02a6344998c75ea1066bf56bb%40thread.tacv2/1689770248780?context=%7b%22Tid%22%3a%228324
ff4b-14c8-4bf5-b07e-a0713179f37e%22%2c%22Oid%22%3a%22ca295085-51e2-4612-ba21-6781c5ea5f40%22%7d 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  fyzicky 6, on-line 7 (podľa on-vote systému) tzn. 13 z 21 členov AS FPEDAS  

Hostia: podľa prezenčnej listiny (2) 

Program rokovania: 

1) Otvorenie 

2) Návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS pre  KLD (materiál č. 01)Návrh zmeny 

organizačnej štruktúry FPEDAS (materiál č. 02) 

3) Rôzne 

K jednotlivým bodom rokovania bol elektronicky spolu s pozvánkou  zaslaný 

podkladový materiál (17.07.2023) v súlade s čl. 7 ods. 11 Rokovacieho poriadku FPEDAS 

(ďalej len „RP AS FPEDAS“).  

V úvode  predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. otvorila 

zasadanie AS FPEDAS, privítala  senátorov, hostí -v zastúpení pána dekana pani prodekanku 

doc. Ing. Katarínu Valaškovú, PhD. 

Po odstránení drobných technických problémov a kontrole účasti prítomných senátorov 

fyzicky aj on-line (MS Teams a systém onvote) v spolupráci s členom Stálej volebnej a sčítacej 

komisie FPEDAS Mgr. Patrikom Bőhmom, PhD., bolo skonštatované, že vzhľadom na počet 

prítomných senátorov AS FPEDAS je senát uznášania schopný pre všetky body programu 

v súlade s čl. 7 ods. 16 RP AS FPEDAS, pretože je prítomných 13 zo súčasných 21 senátorov. 

Následne bol prostredníctvom systému on-vote schválený program rokovania všetkými 

prítomnými senátormi (13), protokol k hlasovaniu je uložený. 

Uznesenie č. 2023/3/1: „AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh 

programu rokovania AS FPEDAS v zmysle čl. 7 ods. 18 Rokovacieho poriadku AS 

FPEDAS.“ 

Druhým bodom rokovania bol návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS pre  KLD 

(materiál č. 01), ktorú navrhla v zastúpení pána dekana pani prodekanka doc. Ing. K. 

Valašková, PhD., kde na prevádzkovo-technickom oddelení KLD sa vytvára 1 miesto docenta. 

Predsedníčka otvorila diskusiu k tomuto bodu programu aj za prítomnosti vedúceho KLD 

a následne sa prešlo k hlasovaniu prostredníctvom systému on-vote, kde všetci zúčastnení 

senátori boli za návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS pre  KLD účinnej od 1.9.2023.  

Výsledky hlasovania- prítomných 13 členov, za uvedený návrh hlasovalo 13 členov (uložený 

protokol o hlasovaní on-vote).  

Uznesenie č. 2023/3/2: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.a) Štatútu 

Žilinskej univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.a) Štatútu Fakulty 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3aaa9f96b02a6344998c75ea1066bf56bb%40thread.tacv2/1689770248780?context=%7b%22Tid%22%3a%228324ff4b-14c8-4bf5-b07e-a0713179f37e%22%2c%22Oid%22%3a%22ca295085-51e2-4612-ba21-6781c5ea5f40%22%7d
https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3aaa9f96b02a6344998c75ea1066bf56bb%40thread.tacv2/1689770248780?context=%7b%22Tid%22%3a%228324ff4b-14c8-4bf5-b07e-a0713179f37e%22%2c%22Oid%22%3a%22ca295085-51e2-4612-ba21-6781c5ea5f40%22%7d
https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3aaa9f96b02a6344998c75ea1066bf56bb%40thread.tacv2/1689770248780?context=%7b%22Tid%22%3a%228324ff4b-14c8-4bf5-b07e-a0713179f37e%22%2c%22Oid%22%3a%22ca295085-51e2-4612-ba21-6781c5ea5f40%22%7d


prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline zmenu Smernice 

č. 5 Organizačný poriadok Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej 

univerzity v Žiline (Dodatok č. 15 ).“ 

Posledným bodom rokovania AS FPEDAS bolo rôzne, kde informovala predsedníčka 

o stave riešenia otázky možnosti vytvorenia úložiska pre materiály AS FPEDAS na intranete 

FPEDAS, kde riaditeľ CIKT prisľúbil súčinnosť, no ešte nenavrhol konkrétne možnosti 

riešenia. Následne informovala o postupe riešenia úlohy z posledného zasadnutia AS FPEDAS, 

kde doc. Ing. Martin Kendra, PhD. splnil úlohu a zaslal pánovi dekanovi a predsedníčke 

prieskum ako funguje systém evidencie dochádzky na ostatných vysokých školách na 

Slovensku. Na základe vyššie uvedeného si predsedníčka dohodla termín stretnutia 

s predsedom AS UNIZA na ktorom budú uvedený návrh diskutovať. Následne informoval prof. 

Ing. Tomáš Klieštik, PhD., po dohode s pánom dekanom, že bude možno potrebné ešte jedno 

rokovanie AS FPEDAS v priebehu letných prázdnin v termíne od 22.8.-24.8.2023 z dôvodu 

možnej potreby zmeny organizačnej štruktúry na Katedre ekonomiky. 

V závere rokovania poďakovala predsedníčka členom AS FPEDAS. 

Súčasťou zápisnice je informácia o  chybe v písaní v protokole o hlasovaní, ktorá vznikla pri 

číslovaní uznesení (chyba v čísle poradia rokovania), a je týmto zápisom odstránená v súlade 

s článkom 7 ods. 28 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS, kedy čísla uznesení z rokovania 

uskutočneného dňa 24.7.2023 sú správne Uznesenie č. 2023/4/1 a Uznesenie č. 2023/4/2. Obsah 

uznesení prijatých na tomto rokovaní sa touto opravou nemení. 

 

V Žiline 24.07.2023 

Zápisnicu vyhotovila predsedníčka AS FPEDAS: doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. (z 

dôvodu ospravedlnenej neprítomnosti tajomníka) 

Overil: prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD. 


